
Referat fra bestyrelsesmøde Afd. 7 Engparken.       01-03-2018. 

Afbud: Pia 

Velkomst ved Formanden. 

Godkendelse af dagsorden: Godkendt 

Referat fra forrige møde: Godkendt. 

Orientering fra formanden: 

Orientere fra byggemøde - der er vejrlige på udvendigt arbejde lige pt. 

Fra januar til april er der 40 tilflytninger hvoraf de 20 er interne  

Overskydende postkasser sættes op udenfor i det gamle afd. 1 

Kasserens beretning. 

Ingen. 

Organisationsbestyrelsen 

Henny orienterer. 

75 års Jubilæum i Boligselskabet - der snakkes om dette og tanker om hvad der evt. skal ske. Info 

følger senere på året. Hvis beboere har ønsker/ideer til aktiviteter som kan laves på dagen, kan 

disse ligges i Ide-kassen i vaskehuset. 

Multibane: Videreføres. 

Knallert/ cykelskure på terræn : Videreføres. 

Indkomne forslag til drøftelse og beslutning: 

Opstart/forslag af ny klub i afd. 7 - forespørgsel på etablering af social samværsklub hvor der kan 

hyggesnakkes, spilles brætspil, drikkes kaffe mm. Bestyrelsen støtter positivt op om dette og 

beder om en udførlig anmodning med div oplysninger før det kan iværksættes (dette gives til 

ansøgeren). 

Nye vaskekurve til vaskehus - Vognene er i stykker og vakkelvorne og 10 år gamle. Bestyrelsen 

(Henny) kontakter Ejendomsmesteren og ellers anmoder Bestyrelsen administrationen om, at 

driften for vaskehuset efterser dem og skifter ud ved ødelagte slidte brugte vogne.  

 



Eventuelt:  

Udearealer i afdelingen - videreføres 

Forberedelse til næste beboermøde - videreføres  

 

Næste møde afholdes 10.april 2018. kl 18.00.                

Referenten takker for et godt møde 


